
Miljøudvalget

Til: Miljøministeren

Dato: 2. februar 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

MIU alm. del

Spørgsmål 155
I juni 2011 fremkom et enigt husdyrreguleringsudvalg med en række anbefa-
linger, der både på kort og på længere sigt kan gøre husdyrreguleringen min-
dre bureaukratisk og mere forståelig. Kan ministeren redegøre for, hvordan og
hvornår der påtænkes at blive fulgt op på disse anbefalinger?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jørn Dohrmann (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Jorn.Dohrmann@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Lone Loklindt
formand
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